

Training sessions cost (renting a hall& Lunch and Hospitality)

BoQ5

PR/AL177H25/WHO5.01/SYR-DAM/PRO-HE/14-10-2025/3

Technical conditions for Training Hall:

The following conditions must be met in the halls in the locations:

- Of sufficient space that guarantees the distance between the trainees (40 trainees)
- There are no structural columns in the middle of the hall that block visual communication between the Trainer and the trainees.
- It meets general health conditions, including **Heating and ventilation**.
- Securing a high-speed internet connection.
- It has comfortable leather chairs for trainees to sit on, with armrests.
- There are conditions for sterilisation, as surfaces and tools are sterilized before and after each training.
- Projector with mobile vertical screen suitable for viewing by area and number, with wireless indicator.
- High-quality audio devices with a wireless microphone.
- **Stationery (BOQ1)**
- Complete stationery inside the hall (flipchart sheets with sticky paste - suitable blackboard for mobile portrait board - whiteboard pens in multiple colors - colored paper) and stationery for all trainees including (notebook - blue pen - red pen - A4 papers number 20- Click - Stickers - Highlighter).
- Securing printer to print any document during the training if needed.
- **Coffee breaks (per trainee per day)(BOQ1)**
- Once **coffee break** (Drinking water three boxes 0.5 liter*12 piece ,cake, juice, coffee, tea, flowers drinks, sweets 1 KG)

الشروط الفنية لقاعات التدريب :

- يجب أن تتوفر في كل قاعة مخصصة للتدريب في المواقع الشروط التالية :
- ذات مساحة كافية تضمن التباعد بين المتدربين (40 متدرب)
- عدم وجود اعمدة انشائية وسط القاعة تعيق التواصل البصري بين المدرب والمتدربين
- تتوفر فيها الشروط الصحية العامة من تدفئة و تهوية جيدة.
- يتوفر فيها اتصال انترنت سريع.
- يتوفر فيها كراسي لجلوس المتدربين وتكون مريحة مع مساند لليدين
- تتوفر فيها شروط التعقيم حيث يتم تعقيم الاسطح و الأدوات.
- بروجكتور عرض مع شاشة عرض متنقلة عمودية مناسبة للرؤية حسب المساحة والعدد مع وجود مؤشر لاسلكي
- أجهزة صوت بجودة عالية مع توفر ميكرفون لاسلكي.
- **توفير القرطاسية كاملة داخل القاعة (أوراق فليب شارت مع لاصق - سبورة مناسبة للسبورة المتحركة - أقلام سبورة بيضاء بألوان متعددة - ورق ملون) والقرطاسية لجميع المتدربين بما في ذلك (دفتر - قلم أزرق - قلم أحمر - اوراق عدد 20 - كليك - ستيكرز - قلم تميز)A4**
- تأمين طابعة لطباعة أي مستند أثناء التدريب إذا لزم الأمر.
- **توفير ضيافة كاملة**
- للمتدربين في اوقات الاستراحة التدريبية استراحة قهوة مرة واحدة
- (3 طرد مياه صحنه عبوة نصف لتر، كيك، عصير، قهوة، شاي، زهورات، حلو عربي مشكل واحد كيلو) .

Training sessions cost (renting a hall& Lunch and Hospitality)

BoQ5

PR/AL177H25/WHO5.01/SYR-DAM/PRO-HE/14-10-2025/3

Lunch break (per trainee per day) (BOQ5)

a daily lunch must be provided for trainees and trainers within the agreed times and of good quality. A lunch must be provided from the following items: (Shawarma 500 grams - Shish 500 grams - Shaqf 400 grams - Kebab 400 grams - Mixed grills 400 grams - Rice and meat 400 grams - Rice and chicken 400 grams - Freekeh and meat 400 grams - Freekeh and chicken 400 grams - Crispy 500 grams - Broasted chicken - a chicken with potatoes, garlic cream and bread - Half a grilled chicken with potatoes, garlic cream and bread) +) With one of the following appetizers: Hummus - Mutabbal - Salads) + With one of the following drinks (Cola 330 ml - Juice 330 ml - Soda 330 ml - Ayran 330 ml) + Sterile wipes. Daily for trainees and trainers within the agreed times (Lunch includes 1- The main meal with 2- Appetizers with 3- Juice, soft drinks, or ayran, according to the trainees' desire.

بالنسبة للإطعام يجب توفير وجبة غداء يومية للمتدربين والمدربين ضمن الأوقات المتفق عليها ويكون من النوع الجيد يجب توفير **وجبة غداء** من الاصناف التالية : (شاورما 500 غرام - شيش 500 غرام - شقف 400 غرام- كباب 400 غرام - مشاوي مشكلة 400 غرام- أرز ولحم 400 غرام - أرز ودجاج 400 غرام - فريكة ولحم 400 غرام - فريكة ودجاج 400 غرام - كريسبي 500 غرام- فروج بروسند نصف فروجة مع البطاطا وكريم الثوم والخبز- فروج مشوي مع البطاطا وكريم الثوم والخبز) + (مع احدى **المقبلات** التالية : حمص - متبل - سلطات) + مع احدى **المشروبات** التالية (كولا 330 مل- عصير 330 مل - مياه غازية 330 مل - عيران 330 مل) + المناديل المعقمة. يومية للمتدربين والمدربين ضمن الأوقات المتفق عليها
(وجبة الغداء تتضمن:

- 1- الوجبة الرئيسية مع
- 2- المقبلات مع
- 3- العصير او المشروبات الغازية أو العيران حسب رغبة المتدربين

عدد الوجبات	عدد الجلسات	تواريخ التدريب	أماكن التدريب
2135 وجبة العدد لكامل التدريبات	141 جلسة العدد لكامل التدريبات	بين تاريخ 18-10-2025 و تاريخ 24-10-2025	وفق الأماكن التي ستحدد من قبلكم

Requester
Signature

مقدم الطلب
التوقيع